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Onderwerp: Uitkomsten evaluatie vaar- en verhuurbeleid 

 

 

Geacht College, 
 
Op 15 december 2020 heeft de gemeenteraad een akkoord gegeven voor het nieuwe vaar- en 

verhuurbeleid. Tegelijk is een nieuwe vaarverordening voor rondvaart- en verhuurboten vastgesteld 

inclusief een vermakelijkhedenretributie voor het bedrijfsmatig varen door de Dorpsgracht tussen de 

Volkensvaart en de Molenvaart.     

Voor dit nieuwe beleid hebt u een aantal duidelijke kaders als denkrichting opgenomen: 

▪ Behouden en versterken unieke karakter van Giethoorn; 

▪ Reguleren vaardrukte op de Dorpsgracht in Giethoorn; 

▪ Proactief inspelen op verwachte groei van het aantal bezoekers; 

▪ Heldere regels; 

▪ Uitbreiden handhaving en gastheerschap door middel van crowd control; 

▪ Bezoeker draagt bij. 

Afgesproken is dat dit nieuwe vaar- en verhuurbeleid na een jaar geëvalueerd zou worden.  

Het is inmiddels al meer dan een jaar geleden dat u een evaluatie uitvoering vaar- en verhuurbeleid 

gestart bent maar als gemeenteraad hebben we hier nog geen informatie over ontvangen. Niet dat 

het nieuwe beleid voldoet aan de verwachtingen die als kader bij de denkrichting zijn opgenomen 

maar ook niet dat de evaluatie een aantal punten heeft opgeleverd die het beleid kunnen 

veranderen of verbeteren.  

En omdat het nieuwe vaarseizoen voor de deur staat hebben we de volgende vragen aan het College: 

1. Welke prioriteit heeft de evaluatie van het nieuwe vaar- en verhuurbeleid voor u als College? 

2. In hoeverre zijn ondernemers in Giethoorn die te maken hebben met dit nieuwe vaar- en 

verhuurbeleid tevreden over de invoering hiervan? 

3. In hoeverre zijn inwoners van Giethoorn tevreden over dit sinds 2021 ingevoerde vaar- en 

verhuurbeleid? 

4. Geven de antwoorden c.q. reacties op de gestelde vragen zoals deze vermeld zijn in het 

rapport uitvoering vaar- en verhuurbeleid u een voldoende duidelijk beeld over hoe de 

ondernemers in Giethoorn dit beleid ervaren? 

5. Geven de antwoorden c.q. reacties op de gestelde vragen zoals deze vermeld zijn in het 

rapport uitvoering vaar- en verhuurbeleid u een voldoende duidelijk beeld over hoe de 

inwoners van Giethoorn dit beleid ervaren? 

6. Wat is de totale bijdrage van de bezoeker middels de vermakelijkhedenretributie geweest in 

2021 en in 2022? 

7. Komt de opbrengst van de vermakelijkhedenretributie over 2021 en 2022 overeen met de 

door u als College vooraf ingeschatte opbrengst, rekening houdend met ? 

8. Gaat de opbrengst van de vermakelijkhedenretributie terug in de algemene middelen of wilt 

u deze plaats specifiek bestemmen omdat deze ook plaats specifiek geïnd zijn? 



9. Bent u voornemens aan de gemeenteraad een wijziging van het huidige beleid voor te leggen 

n.a.v. de bevindingen en aanbevelingen uit de evaluatie vaar- en verhuurbeleid? 

10. Zo ja, wanneer kunnen we dit als gemeenteraad verwachten? 

 

 

In afwachting van uw beantwoording.  

 

Namens de fractie CPB 
 
Gidion Hoorn 


